
RADA GMINY
CEWICE

Protokól Nr XIV/07
z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 27 listopada 2007 r.

Obecni na sesji:

- radni wg listy obecnosci,
- sohysi wg listy obecnosci,
-zaproszeni goscie wg listy obecnosci,
-Wójt Gminy Cewice,
-Sekretarz Gminy,
- Skarbnik Gminy,
- Tadeusz Krawczyk - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej

-- i Mieszkaniowej Urzedu Gminy w Cewicach,
- radca prawny,
-protokolant,
- publicznosc.

Ad. 1.

Otwarcia sesji dokonal Przewodniczacy Rady Gminy Cewice Pan Stanislaw
Palubicki, który przywital wszystkich bioracych udzial w dzisiejszej sesji. Na
podstawie listy stwierdzono prawomocnosc obrad, gdyz obecni byli wszyscy
radni.

Ad. 2.

r Przewodniczacy obrad zwrócil sie do radnych poniewaz godzine przed sesja
w sali obrad byl wylozony do wgladu protokól z ostatniej sesji. W zwiazku
z tym odczytujemy protokól czy przyjmujemy bez odczytywania?
Radny Bernard Gosz zglosil wniosek o przyjecie protokolu bez odczytywania.
Rada Gminy Cewice jednoglosnie przyjela protokól z ostatniej sesji bez
odczytywania (za- 15).

Ad. 3.

Na wstepie oddano glos wicestaroscie leborskiemu Panu Wiktorowi
Tyburskiemu oraz dyrektorowi Powiatowego Urzedu Pracy w Leborku Pani
Wandzie Koniecznej, którzy podziekowali wójtow~ pracownikom oraz
spolecznosci lokalnej za udzial w cennej inicjatywie tj. w programie "Szlakiem
pólnocnych Kaszub". Ponadto zachecono osoby, które chca otworzyc
dzialalnosc gospodarcza oraz osoby, które juz prowadza dzialalnosc, a chca
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stworzyc nowe stanowisko pracy do korzystania z bezzwrotnej pozyczki, która
nastepnie jest w calosci umarzana, lecz jest warune~ iz dzialalnosc musi byc
prowadzona przez 12 miesiecy.

Nastepnie glos zabral Wójt Gminy, który podkreslil, ze jest milo, iz wladze
powiatu docenily nasza prace przy "Szlaku pólnocnych Kaszub". Zostalo to
wykonane dzieki programowi "GRYF". Podkreslono dobra wspólprace
z Powiatowym Urzedem Pracy oraz z Powiatem i podziekowal za wyróznienie
naszej gmmy.

W dalszej czesci Pan Stanislaw Palubicki odczytal porzadek obrad dzisiejszej
sesji, który brzmi nastepujaco:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyjecie protokolu z poprzedniej sesji.
3. Przyjecie porzadku obrad.
4. Informacje:

a) przewodniczacych Komisji,
b) Wójta Gminy,
c) Przewodniczacego Rady Gminy.

5. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2007
a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od
nieruchomosci na 2008 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusj a,
d) podjecie uchwaly.

7. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci oplaty od posiadania
psów na 2008 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci oplaty targowej na
obszarze gminy w 2008 roku

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

.
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9. Podjecie uchwaly w sprawie stawek podatku od srodków transportowych
na 2008 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

10. Podjecie uchwaly w sprawie zwolnien z podatków i oplat lokalnych oraz
z podatku rolnego na 2008 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

11. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia wzorów fonnularzy niezbednych
do wymiaru i poboru w zakresie podatku od nieruchomosci, podatku
rolnego i podatku lesnego

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

12. Podjecie uchwaly w sprawie przyjecia rocznego programu wspólpracy
Gminy Cewice z organizacjami pozarzadowymi i innymi podmiotami
prowadzacymi dzialalnosc pozytku publicznego na 2008 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury

j Sportu,
d) dyskusja,
e) podjecie uchwaly.

13. Podjecie uchwaly w sprawie obnizenia wysokosci wskazników
procentowych okreslajacych wysokosc dodatku mieszkaniowego

a) przedstawieni projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury

i Sportu,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

14.Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia najnizszego WYnagrodzenia
zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartosci jednego punktu
w zlotych dla potrzeb ustalenia miesiecznych stawek wynagradzania
zasadniczego pracowników zatrudnionych w podleglych jednostkach
organizacyjnych

a) przedstawieni projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury

i Sportu,

.
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c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

15.Podjecie uchwaly w sprawie przystapienia Gminy Cewice do Fundacji
Partnerstwo Dorzecze Slupi w charakterze partnera

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinie komisji stalych Rady Gminy Cewice,
c) dyskusja,
d) podjecie uchwaly.

16.Podjecie uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly nr XII/60/07 Rady Gminy
Cewice z dnia 27.09.2007 r. o przystapieniu do sporzadzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla Cewice Pólnoc

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony

Srodowiska,
c) dyskusja, '"
d) podjecie uchwaly.

17. Przyjecie protokolu oraz wniosków z kontroli wydatkowania funduszy na
inicjatywy spoleczne.

18. Zapytania i oswiadczenia radnych.
19.Zamkniecie obrad sesji.

Po odczytaniu porzadku Przewodniczacy Rady poddal pod glosowanie porzadek
sesji, który w wyniku glosowania jawnego zostal przyjety jednoglosnie.

Ad. 4 a.

Przewodniczacy komisji stalych Rady Gminy Cewice zlozyli informacje
z dzialalnosci swoich komisji w okresie miedzysesyjnym.

Ad.4b.

Wójt Gminy w swoim bloku informacyjnym poinformowal o nastepujacych
sprawach:

l. w dniu 06 listopada 2007 r. odbylo sie spotkanie w Urzedzie Gminy
w Cewicach z dyrektorem Zarzadu Dróg Wojewódzkich w Gdansku
i dyrektorem Zarzadu Dróg Powiatowych w Leborku w sprawie
odwodnienia dróg powiatowych w miejscowosci Cewice poniewaz mamy
z tym duzy problem. Pierwszym krokiem w tym zakresie bedzie
opracowanie w przyszlym roku przez gmine koncepcji odprowadzenia
wód opadowych.

2. odbyl sie u starosty leborskiego konwent wójtów w sprawie przyjecia
pewnej polityki odnosnie modernizacji dróg powiatowych. Zostala
opracowana koncepcja odnosnie czesciowej partycypacji gmin

II
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w kosztach modernizacji dróg poniewaz innego rozwiazania nie ma. Do
tej koncepcji musza przystapic gmina Wicko i Nowa Wies.

3. w dniu 13 listopada 2007 r. odbylo sie spotkanie z Zastepca Komendanta
Wojewódzkiego Policji dotyczace udzialy w remoncie budynku WZUW.
Po dokonanej wizji budynku WZUW, Komenda wyrazila chec
partycypacji w kosztach remontu.. Policja chcialaby jedna kondygnacje
budynku~ której remont by przeprowadzili na wlasny koszt. Gmina
musialaby podlaczyc media i zrobic elewacje zewnetrzna budynku. Mówi
sie nawet o powrocie posterunku w Cewicach.

Ad.4c.

l. Przewodniczacy Rady odczytal pismo Zarzadu Powiatu Leborskiego
w sprawie propozycji dróg przewidzianych do remontu w gminie Cewice

r' oraz wspólfmansowania remontu przez Gmine Cewice.

Po odczytaniu pisma Pan Stanislaw Palubicki zwrócil sie do radnych
odnosnie zajecia stanowiska w tej sprawie.

Radny Jan Klebba jest zdania, ze od dawna wiemy, ze oni nic nie robia
i znowu chca od nas wyciagnac pieniadze. Uwaza, ze powinna ta sprawa
trafic na wszystkie komisje. Droge do Lebuni robia 3 rok i nie moga zrobic,
a tylko obiecuja

Radny Stanislaw Palubicki jest zdania, iz gminna winna przystapic do tej
propozycji, powinna podpisac to porozumienie.

r
Radny Jan Klebba zaproponowal 10 minut przerwy w czasie, której zbierze
sie klub i wiekszosc zadecyduje.

Wójt Gminy wyjasnil, ze w chwili obecnej chce znac tylko intencje rady, bo
wtedy musimy zabezpieczyc srodki w budzecie na 2008 r. Najwazniejsza jest
dla nas droga do Przerytego. Do radnych bedzie nalezala decyzja. Powiat tak
jak my nie ma pieniedzy na drogi. Oni tez nie otrzymuja zadnych dotacji na
drogi powiatowe, otrzymuja dotacje wyrównawcze. Jesli chca remontowac to
musza znalezc srodki. Taki uklad funkcjonuje w innych gminach m. in.
w Linii. W pierwszej kolejnosci jest wyko~ywany remont dróg, w których
partycypuje gmina. My nie dajemy pieniedzy w slepo. Wykladamy srodki~
gdy juz jest rozstrzygniety przetarg, jak juz jest konkretna decyzja
i podpisana umowa na realizacje inwestycji.
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2. Wniosek Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu
Rady Gminy Cewice w sprawie Punktu Filialnego w Popowie,
Przewodniczacy Rady skierowal do wszystkich komisji stalych i wójta.

3. pismo Pana Mieczyslawa Mielewczyk w sprawie odszkodowania zostalo
skierowane przez Pan Stanislaw Palubicki do wójta.

Ad. 5.

Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2007
przedstawila Skarbnik Gminy.

Nastepnie poproszono o opinie Komisji Budzetu i Rozwoju.

Opinie pozytywna w imieniu Komisji Budzetu i Rozwoju przedstawil Pan
Jan Klebba.

Pytan i uwag ze strony radnych nie bylo, wiec Przewodniczacy Rady
odczytal uchwale i poddal ja pod glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego Rada Gminy Cewice uchwale podjela
jednoglosnie.

Ad. 6.

Na wstepie Przewodniczacy obrad poprosil o omówienie wszystkich uchwal
podatkowych na 2008 r.

Wszystkie uchwaly podatkowe zostaly omówione przez Pana Grzegorza
Palasza. "'""

Nastepnie zwrócono sie o opinie Komisji Budzetu i Rozwoju odnosnie
uchwal podatkowych.

Przewodniczacy Komisji Budzetu i Rozwoju przedstawil opinie pozytywne
odnosnie uchwal podatkowych zawartych w od pkt. 6 do pkt. 10 porzadku
obrad.

Uwag odnosnie uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od
nieruchomosci na 2008 rok nie bylo, Wiceprzewodniczacy Gabriel
Piechowiak odczytal uchwale, a Przewodniczacy Stanislaw Palubicki poddal
ja pod glosowanie.
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Uchwale w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci
na 2008 r. radni podjeli jednoglosnie.

Ad. 7.

Radni nie mieli uwag do uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci oplaty od
posiadania psów na 2008 rok, dlatego Pan Stanislaw Palubicki odczytal
uchwale i poddal ja pod glosowanie.

Radni za powyzsza uchwala glosowali nastepujaco:
-za- 14,
-przeciw - l,
-wstrzymalo sie - O.

Ad. 8.

W zwiazku z tym, iz pytan nie bylo uchwale w sprawie okreslenia wysokosci
oplaty targowej na obszarze gminy w 2008 roku odczytano i poddano pod
glosowanie.

Rada Gminy uchwale podjela jednoglosnie (za - 15).

Ad. 9.

Uwag do uchwaly w sprawie stawek podatku od srodków transportowych na
2008 rok nie wniesiono, wiec Przewodniczacy obrad odczytal uchwale
i przeprowadzil glosowanie.

Rada Gminy poprzez glosowanie jawne powyzsza uchwale podjela
jednoglosnie.

Ad. 10.

Do uchwaly w sprawie zwolnien z podatków i oplat lokalnych oraz z podatku
rolnego na 2008 rok, uwag nie bylo, wiec Pan Gabriel Piechowiak odczytal
uchwale, która nastepnie Pan Stanislaw Palubicki poddal pod glosowanie.

.

Radni powyzsza uchwale podjeli jednoglosnie.
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Ad. 11.

Uchwale w sprawie okreslenia wzorów fonnularzy niezbednych do wymiaru
i poboru w zakresie podatku od nieruchomosci, podatku rolnego i podatku
lesnego omówili Pan Grzegorz Palasz i Pani Maria Franciszczak.

o opinie odnosnie powyzszej uchwaly poproszono Komisje Budzetu
i Rozwoju,w imieniu,którejopiniepozytywnaprzedstawilPan Jan Klebba.

W zwiazku z tym, iz pytan nie bylo Przewodniczacy Rady odczytal uchwale
i poddal ja pod glosowanie.

Uchwala przez Rade Gminy zostala podjeta jednoglosnie.

Przewodniczacy obrad glosil 15 minut przerwy.
Stan Rady po przerwie 14 radnych.

Po przerwie Przewodniczacy Klubu Radnych przedstawil stanowisko klubu
w sprawie przystapienie Gminy Cewice do partycypacji w kosztach remontu
dróg powiatowych. Przewodniczacy Klubu przedstawil opinie pozytywna
poniewaz wiekszosc klubu opowiedziala sie za przystapieniem i podpisaniem
porozumIema.

Nastepnie Przewodniczacy Rady zwrócil sie opinie w powyzszej sprawie do
radnej Krystyny Kujawskiej i radnego Michala Grybisza.

Radna Krystyna Kujawska byla przeciwna odnosnie partycypacji w kosztach
remontu dróg powiatowych przez Gmine Cewice.

......

Radny Michal Grybisz poczul sie urazony stwierdzeniem pana Jana Klebba
zwrotem, ze klub podjal decyzje, ze klub zdecydowal. Uwaza, ze oni tez
zostali wybrani na radnych.

Radny Jan Klebba wyjasnil, iz nie chcial nikogo obrazac, jesli ktos z panstwa
radnych poczul sie urazony to przeprasza, lecz wypowiedz jego nie miala
miec takiej intencji, dlatego jeszcze raz przeprosil.

Przewodniczacy Rady zwrócil sie do radnych, kto jest za przystapieniem
Gminy Cewice do wspólfmansowania remontu dróg powiatowych oraz
podpisaniem porozumienia:
-za- 13,
-przeciw - l,
- wstrzyma. - O.
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Na obrady przybyl radny Andrzej Teodoruk. Stan Rady - 15.

Ad. 12.

Pan Grzegorz Palasz omówil uchwale w sprawie przyjecia rocznego
programu wspólpracy Gminy Cewice z organIzaCJamI pozarzadowymi
i innymi podmiotami prowadzacymi dzialalnosc pozytku publicznego na 2008
rok.

Komisja Budzetu i Rozwoju oraz Komisja Oswiaty, Opieki Spolecznej, Kultury
i Sportu przedstawily opinie pozytywne.

Wiceprzewodniczacy Rady odczytal powyzsza uchwale, a Przewodniczacy
Rady przeprowadzil glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala Nr XIV/75/07 zostala podjeta
jednoglosnie.

Ad. 13.

Pani Maria Franciszczak przedstawila uchwale w sprawie obnizenia wysokosci
wskazników procentowych okreslajacych wysokosc dodatku mieszkaniowego.

Komisja Oswiaty, Opieki Spolecznej, Kultury i Sportu w powyzszej spraWIe
przedstawila opinie pozytywna.

Pytan i uwag nie bylo, Przewodniczacy obrad odczytal uchwale poddal ja pod
glosowanie.

Radni uchwale podjeli jednoglosnie.

Ad. 14.

Uchwala w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego
w I kategorii zaszeregowania oraz wartosci jednego punktu w zlotych dla
potrzeb ustalenia miesiecznych stawek wynagradzania zasadniczego
pracowników zatrudnionych w podleglych jednostkach organizacyjnych,
omówil Wójt Gminy.

W imieniu Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Kultury i Sportu OpInIe
pozytywna przedstawila Pani Krystyna Jaloszynska.
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Uwag ze strony radnych nie bylo, wiec radny Gabriel Piechowiak odczytal
uchwale, a radny Stanislaw Palubicki poddal ja pod glosowanie.

Rada Gminy uchwale podjela jednoglosnie.

Ad. 15.

Sekretarz Gminy omówil uchwale w sprawie przystapienia Gminy Cewice do
Fundacji Partnerstwo Dorzecze Slupi w charakterze partnera.

Wójt Gminy dodal, ze gmina jako partner nie ponosi zadnych kosztów, nie
ponosi zadnych oplat i skladek.

Radni uwag nie mieli, wiec odczytano uchwale, a nastepnie poddano pod
glosowanie.

Uchwala nr XIV /78/07 zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 16.

Pan Grzegorz Palasz przedstawil uchwale w sprawie uchylenia uchwaly
nr XII/60/07 Rady Gminy Cewice z dnia 27.09.2007 r. o przystapieniu do
sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Cewice
Pólnoc.

Opinie pozytywna Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska
przedstawil Pan Andrzej Teodoruk.

Ze strony radnych uwag nie bylo, wiec Wiceprzewodniczacy Gabriel -...

Piechowiak odczytal uchwale, a Przewodniczacy Stanislaw Palubicki
przeprowadzil glosowanie.

W wyniku glosowania jawnego uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 17.

Protokól z przeprowadzonej kontroli wydatkowania funduszy na inicjatywy
spoleczne odczytal Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Pan Wieslaw Dolinski.
Nastepnie przedstawil wnioski wypracowane przez Komisje Rewizyjna
w zwiazku z przeprowadzona kontrola, które sa nastepujace:

W stosunku do Klubu Sportowego "Lesnik" Cewice, Komisja Rewizyjna Rady
Gminy Cewice wypracowala nastepujace wnioski:
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l. Nie zatrudnianie osób bez kwalifikacji (bez licencji).
2. Uzupelnienie dokumentacji Klubu o licencje trenerskie.
3. Rozwiazac umowe z osobami nie posiadajacymi uprawnien trenerskich.
4. Uaktualnienie faktycznej ewidencji sprze~ odziezy i obuwia sportowego

zgodnie z dokonanymi zakupami na podstawie faktur.
5. Dokonywac likwidacji zuzytego sprze~ strojów i obuwia sportowego

na podstawIe protokolu wybrakowanIa.

Pan Grzegorz Palasz dodal, ze zapoznal sie z protokolem i dobrze, ze komisja
zajela sie tym tematem poniewaz dowiemy sie jak dzialaja klubu oraz czy
srodki sa dobrze spozytkowane.

Uwag ze strony radnych nie bylo, wiec Przewodniczacy obrad poddal pod
glosowanie protokól oraz w/w wnioski do realizacji.

Radni za protokolem i wnioskami glosowali nastepujaco:
-za - 14,
-przeciw - O,
-wstrzymalo sie - l.

Ad. 18.

Glos zabrali:

Radna Krystyna Kujawska powrócila do sprawy wycinki drzew wokól placu
zabaw w Maszewie.

r
Pan Grzegorz Palasz wyjasnil, ze jest to drzewo prywatne i to, co nalezalo do
kompetencji wójta, organów gminy to wydano zezwolenie. Nie mamy
mozliwosci nakazujacych. Nasza droga administracyjna zostala wyczerpana,
zakonczona. Nie mozemy wynajac specjalistycznego sprzetu do wyciecia.
Wlasciciel tych drzew nie mówi, ze tego nie zrobi.

Radny Janusz Czerwinski dodal, zeby wyciac te drzewa jest potrzebny sprzet
specjalistyczny, a taki sprzet posiada tylko jedna osoba w powiecie. To wcale
nie jest taka prosta sprawa, nie moze tego wyciac zwykly pilarz. Tez byl nie
jednokrotnie u pana Marszka i z nim rozmawial i on nie mówi, ze tego nie zrobi.

Pan Grzegorz Palasz jest zdania, ze od samego poczatku ten plac jest
w niefortunnym miejscu. Najlepiej byloby plac przeniesc na teren szkoly. Wójt
zaproponowal, aby rada solecka sie spotkala i przemyslala, zastanowila sie nad
lokalizacja. Niech rada solecka spotka sie z dyrektorem szkoly i porozmawia
wspólnie. Inicjatywa musi wyjsc od mieszkanców.
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Radny Janusz Czerwinski zadeklarowal swoja pomoc i jak równiez mysli, ze
moze liczyc na pomoc ze strony gminy.

Radny Jan Klebba uwaza, ze pan Marszk nie ma zadnego interesu w tym, aby
wyciac drzewa poniewaz on jeszcze musi zaplacic za wynaiem.

Przewodnicza~y rady zwrócil sie do radnych, aby na posiedzeniach komisji
zapoznali sie z propozycjami diet dla radnych i soltysów, które maja byc
obowiazujace od dnia Ol stycznia 2008 r.
Ponadto przypomnial o zaopiniowaniu w terminie projektu budzetu na 2008 r.

Ad. 19.

Porzadek XIV sesji Rady Gminy Cewice zostal wyczerpany, Przewodniczacy
Rady Gminy Cewice dokonal zamkniecia sesji o godz. 15.30.

Protokólowala:

Marze~OWiak

y RADY
..-
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